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ZAPISNIK 2. REDNE SEJE UO ŠOFF 

Ljubljana, 21. 12. 2016 (študentski prostor R1B, Filozofska fakulteta UL) 

Seja se je začela ob 16.02. 

Prisotni člani UO ŠOFF: predsednica Maja Ličen, podpredsednik Zmago Švajncer Vrečko, 

poslanka Marike Grubar, poslanka Sara Ugrin, tajnik Jaka Banfi, Petra Pejić, Blaž Uršič, Lana 

Sattler, Jon Nikolaj Pollak, Alex Devetak, Sabina Žakelj, Andreja Otoničar, Anja Lapajne, 

Klavdija Remškar, Luka Brenko, Nejc Podobnik, Miha Fištravec, Andreja Špitalar, Urban 

Marčič 

Odsotni člani UO ŠOFF, katerih odsotnost je bila naznanjena: Valentina Vrhovec, Tomaž 

Kek 

Odsotni člani UO ŠOFF, katerih odsotnost ni bila naznanjena: Jakob Grčman, Eva 

Medved, Anja Žagar 

Ostali prisotni: prodekanja študentka Sabina Leben 

Sejo so izmenično vodili Maja Ličen, Marike Grubar in Zmago Švajncer Vrečko. 

Dnevni red: 

1. potrditev zapisnika 1. redne seje UO ŠOFF 

2. poročilo predsednice o delovanju UO ŠOFF 

3. poročilo podpredsednika o delovanju FK UO ŠOFF 

4. poročilo poslank 

5. poročilo promocijske ekipe 

6. poročilo predsednika ŠSFF 

7. poročilo prodekanje študentke 

8. finance 

9. razno 

Maja Ličen je prisotne pozdravila in navedla razlog sklica druge redne seje; glavni poudarek 

seje bo na poročilu poslank in proračunu ŠOU_a v Ljubljani. 

Omenila je, da bo za vse tiste, ki so manjkali na decembrskem delovno-motivacijskem 

vikendu (DMV) organizirano nadomestno izobraževanje. Termin bo določen v skladu z 

željami večine. Najnujnejše informacije (mdr. navodila za projektno vodenje) pa bodo dobili 

do petka 23. decembra. Dodala je še, da je bil narejen tudi nov Trello, kjer so shranjeni vsi 

pomembnejši obrazci in dokumenti, potrebni za delovanje UO ŠOFF. 

Vprašanj na tej točki ni bilo. 
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K 1. točki: potrditev zapisnika 1. redne seje UO ŠOFF 

Maja je pozvala prisotne, če imajo kakršnokoli pripombo na zapisnik 1. redne seje. Pripomb 

na zapisnik pretekle seje ni bilo. 

SKLEP 1: Člani UO ŠOFF potrjujejo zapisnik 1. redne seje 

ZA: 20   PROTI: 0  VZDRŽANI: 0 

Sklep je bil sprejet. 

 

K 2. točki: poročilo predsednice o delovanju UO ŠOFF 

Maja se je vnovič dotaknila Trella in ponovno poudarila, da je nanj naložila že naložila vse 

potrebne formularje in obrazce. 

Povedala je, da je stanje na projektnem stebru 0,00€ in da so bile vse naročilnice za december 

že izdane. Iz materialnega stebra je bilo koriščenih 304€ za kartuše za tiskalnik v študentski 

pisarni, 20€ je na željo nekaterih članov UO ŠOFF_a bilo porabljenih za nov čajnik, del 

denarja pa se je porabil za tiskarski papir in za škatle za shranjevanje pisarniškega materiala 

ŠOFF_a. S preostalim denarjem bodo kupljeni tudi lepilni trak, sponke in spenjači. Člani UO 

ŠOFF_a so podali predlog, da bi se kupil tudi stroj za izdelavo značk, vendar bo ta strošek krit 

iz drugega materialnega stebra. 

Ves omenjen pisarniški material je namenjen članom UO ŠOFF_a v pomoč njihovemu delu in 

je oz. bo hranjen v študentski pisarni. 

Maja je še povedala, da je bila zelo zadovoljna z delom članov UO ŠOFF_a na preteklem 

DMV_ju. Dejala je, da so sodeč po analizi evalvacije, člani UO ŠOFF_a izkazali visoko 

zadovoljstvo s potekom DMV_ja, uradna evalvacija le-tega pa bo še sledila v prihodnjih dneh. 

Drugih vprašanj ni bilo. 

SKLEP 2: Člani UO ŠOFF so seznanjeni s poročilom predsednice UO ŠOFF 

ZA: 20   PROTI: 0  VZDRŽANI: 0 

Sklep je bil sprejet. 

 

K 3. točki: poročilo podpredsednika o delovanju FK UO ŠOFF 

Zmago Švajncer Vrečko je povedal, da je FK UO ŠOFF sestavila že vsa navodila za 

delovanje FK UO ŠOFF. 

Tistim prisotnim, ki so manjkali na DMV-ju, je na kratko pojasnil, da je bil sprejet sklep o 

letnem načrt. Vse druge podrobnosti, ki so jih zamudili pa bodo v kratkem dobili strnjene na 

listu papirja, za vsa morebitna vprašanja pa se naj obrnejo na FK. 

Zmago je povedal še, da si bo FK vzela čas, da bo analizirala izvedbo starih projektov, da bo 

dobila povratne informacije o tem, kako naj ravna v bodoče. 
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Lana Sattler je dodala, da je bil pravilnik Finančne komisije predstavljen na DMV-ju še 

nepopolen in je v stanju oblikovanja. 

Drugih vprašanj ni bilo. 

SKLEP 3: Člani UO ŠOFF so seznanjeni s poročilom podpredsednika o delovnaju FK 

UO ŠOFF 

ZA: 20   PROTI: 0  VZDRŽANI: 0 

Sklep je bil sprejet. 

 

K 4. točki: poročilo poslank 

Sara je na kratko povzela poročilo prvih dvej sej ŠZ ŠOU_a. Povedala je, da je bilo 

predsedstvo ŠOU izvoljeno, njihovi programi pa so dostopni na spletni strani ŠOU v 

Ljubljani. 

Marike je pojasnila, iz česa sestoji predsedstvo ŠOU. Komentirala je posamezne programe 

kandidatov za predsednika oz. ministre ŠOU. Povzela in komentirala je tudi drugo redno sejo 

ŠZ ŠOU; skupina Povezani je podala predlog o tem, da bi tajnik ali pomočnik predsednika ŠZ 

lahko bil tudi nekdo, ki je poslanec. Ta predlog se ji ni zdel sporen, o predlogo pa bodo 

odločali na naslednji seji ŠZ. Med člani UO ŠOFF je nato nastala krajša debata o omenjenem 

predlogu. 

Marike se je dotaknila tudi delovnih teles ŠZ, obrazložila njihovo delovanje in komentirala 

lastne izkušnje v delovnih telesih iz preteklega mandata. Povedala je, kdo vse je v 

posameznem delovnem telesu in tudi s čim se določeno delovno telo ukvarja. 

Glavna točka poročila poslank pa je bil proračun ŠOU_a za leto 2017. Marike je članom 

predložila v pregled dokument s prikazom proračuna za leto 2017, 2016 in 2015 ter naradila 

analizo prihodkov, odhodkov in postavk za posamezne zavode. Opozorila je na najbolj 

razvidne razlike v postavkah, predvsem na višanje sredstev za Zavod Socialni inkubator 

Študentski kampus, Zavod ŠOU Šport, izjemno visoke "druge prihodke" (postavka se je 

povišala iz 20.000€ v letu 2016 na 400.000€ v letu 2017), ter postavko "Sanacija" pod 

postavko "Odhodki za delavce". Ker direktorja ŠOU, Andreja Klasinca, in direktorja Zavoda 

Socialni inkubator Študentski kampus, Bojana Kureža, na seji ni bilo, jima je v nedeljo, 18. 

12. 2016, poslala vprašnja prek e-maila, a odgovorov do seje UO ŠOFF še ni prejela. 

Izpostavila pa je, da je pozitivna sprememba pri Fundaciji Študentski Tolar, ki je letos dobila 

višjo postavko kot lansko leto. Med člani UO ŠOFF je nato nastala debata glede postavk in 

proračuna ŠOU. 

Jon Nikolaj Pollak je imel vprašanje o lastništvu Beletrine, na katero je Marike odgovorila, da 

je bila v preteklosti v lasti ŠOU, ko je obstajala kot Študentska založba. Leta 2014 je bila 

Študentska založba sprivatizirana in preimenovana v Beletrino 

Maja je povedala, da je Matic Markovič novi vodja resorja za ŠOVZ. In da je bilo do sedaj 

sodelovanje z njim pozotivno. 
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Zmago je povedal, da se dogovarja s Klemnom Peranom, novim predsednikom ŠOU, da bi 

kdaj prišel na sejo UO ŠOFF in tako okrepil stike. 

SKLEP 4: Člani UO ŠOFF so seznanjeni s poročilom poslank 

ZA: 20   PROTI: 0  VZDRŽANI: 0 

Sklep je bil sprejet. 

 

K 5. točki: poročilo promocijske ekipe 

Alex Devetak je poročal, da od preteklega DMV-ja še ni bilo nič novega, razen tega, da imajo 

člani UO ŠOFF v bodoče možnost zaprositi za promocijo projekta, ki ga prijavljajo na strani 

Facebook. Zagnan je bil tudi projekt novičnika. 

Ekipo za promocijo sestavljajo: Alex Devetak, Sara Ugrin, Valentina Vrhovec, Miha Helbl, 

Andreja Špitalar in Marike Grubar. 

SKLEP 5: Člani UO ŠOFF so seznanjeni s poročilom promocijske ekipe 

ZA: 20   PROTI: 0  VZDRŽANI: 0 

Sklep je bil sprejet. 

 

K 6. točki: poročilo predsednika ŠSFF 

Zaradi odsotnosti predsednika ŠSFF Tomaža Keka s seje poročilo ni bilo podano. 

SKLEP 6: Člani UO ŠOFF so seznanjeni s poročilom predsednika ŠSFF 

ZA: 0   PROTI: 19  VZDRŽANI: 1 

Sklep ni bil sprejet. 

 

K 7. točki: poročilo prodekanje študentke 

Sabina Leben je povedala, da nekega konkretnega poročila še ni mogoče podati, ker srečanja 

z dekanjo in njenim kolegijem še ni bilo. 

Prisotne je opomnila, da so po novem vse predavalnice odprte, kar je zahteval že senat FF. 

Predavalnice bodo odprte le, ko ne bo predavanj in bodo tako služile kot nadomestne 

čitalnice. 

Sara je vprašala, če bo razvidno, kdaj bo katera predavalnica prosta. Sabina je povedala da le 

delno, ker so problem fiktivna predavanja – predavanja, ki po urniku so, dejansko pa jih nihče 

ne izvaja. Povedala je še, da je glavna oseba, na katero se obrača v primeru rezrevacije 

predavalnice Urša Žigon. In se tudi sama ponudila kot vir pomoči v primeru zagat z 

učilnicami. 

Blaž Uršič je vprašal, kako je s prostori na FKKT, na kar je Sabina odgovorila, da ne pridejo v 

poštev, saj jih je FF odstopila AGRFT. 
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SKLEP 7: Člani UO ŠOFF so seznanjeni s poročilom prodekanje študentke 

ZA: 20   PROTI: 0  VZDRŽANI: 0 

Sklep je bil sprejet. 

 

K 8. točki: finance 

Maja je povedala, da je na projektnem in materialnem stebru oo,oo € in da bo šlo s 1. 1. 2017 

nazaj na ŠOU le nekaj denarja s sejnin, ker si vseh ne moremo izplačati. Zmago je opomnil, 

naj si člani UO ŠOFF čim prej priskrbijo napotnice na študentskem servisu. 

SKLEP 8: Člani UO ŠOFF so seznanjeni s poročilom o financah 

ZA: 20   PROTI: 0  VZDRŽANI: 0 

Sklep je bil sprejet. 

 

K 9. točki: razno 

Maja Ličen je še enkrat povedala, da so bili vsi člani UO ŠOFF po elektronski pošti že 

povabljeni na nov Trello. Pokazala je stran aktualnega Trella in vse formularje ter obrazce za 

projekte itd. 

Sara Ugrin je predlagala, da bi imeli seje, kjer bi predstavniki posameznih oddelkov podali 

poročila o tem, kaj se na njihovih oddelkih dogaja. 

Klavdija Remškar pa je opozorila na željo po interveniraju na ŠOU glede kvot v ŠZ ŠOU v 

Ljubljani in obvezno izobraževanje proti mobingu in seksizmu znotraj ŠOU v Ljubljani. Maja 

in Marike sta se strinjali, da bo po novem letu zagnali to akcijo.  

Seja se je zaključila ob 17.37. 

 

Zapisnik sestavil: 

Jaka Banfi, tajnik Upravnega odbora Študentske organizacije Filozofske fakultete 

 

Zapisnik potrjuje: 

Maja Ličen, predsednica Upravnega odbora Študentske organizacije Filozofske fakultete 

 

 

 


